
Referat, Kolsås Vel-møte, 1. okt. 2019 
 
Linje 9. 
 
Til stede: Henrik, Terje, Trine-Lise, Yngve, Janne. 
 

1. Erfaringer fra stand på Kolsås 7. sep. 2019: 
- Mange interesserte, liste på 10-12 navn av spesielt interesserte  
- Facebook-siden vår ble delt av Kolsås Senter, førte til at den gikk til flere tusen  
- også litt mer interesse for statusoppdateringene, mer diskusjon 
- saker som opptar folk: trafikk 
- informasjon: Kolsås Vel het tidligere Flaten Vel (lavereliggende områder ble kalt 

Flata) 
Plan: Henrik kontakter de 10-12 og får dem til å bli medlem. 
 

2. Manglende informering fra kommunen: Gjennomkjøring gjennom Tiriltunga til Nato-
anlegget. Forsvarsutbygging bruker villaveiene  og har lagd adkomst gjennom gjerdet. 
Da kan de bruke billig, ikke-klarert arbeidskraft.  

- Problem: Ingen har sagt fra til beboerne. 
 

3. Møte med mellom velene og administrasjonen i kommunen 23. okt. kl 18.00. 
- saker vi vil ta opp:  
- kvalitetssikring av henvendelser til kommunen? 
- kvalitetssikring av informasjon fra kommunen til oss? 
- hva skjer på området rundt Kolsås stasjon. Det er fortsatt trafikkfarlig! 
- hva skjer med friidrettsbanen på Rud? 
- skal det lages noen områdeplan for Kolsås? 

Plan: Disse møter fra Kolsås Vel: Henrik, Yngve, Trine-Lise 
 

4. Vi bør ha en elektronisk samtalearena: 
- Henrik lager en lukket Facebook-gruppe 

 
5. Skribent-virksomhet: 
- Henrik ønsker å skrive om lokale saker. Skal begynne med å intervjue enka etter 

arkitekten som tegnet Løkenhavna mm: Solveig Lønne Kristiansen 
 

6. Banner 
- Janne hadde med det nye banneret. Det ble godkjent med god margin! 

 
Neste styremøte: 
12. nov. Kl. 19.00 på Linje 9. 
 
 
 


